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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Ígérgetések helyett, mikor részesülhet valódi támogatásban a magyar tejágazat? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Már-már tragikomédiába ill ő , amit az elmúlt hónapokban, sőt években a Kormány

művel a hazai tejágazat képviselő ivel . Nincs elég bajuk így is a tejtermelőknek a nyomott áras

import tejdömping miatt, még a Magyar Kormány is alájuk tesz egy lapáttal, azzal, hogy f űt -

fát megígér nekik, aztán amikor valamilyen érdemleges lépésre lenne szükség, akkor neme s

egyszerűséggel meghátrál .

Néhány hete még arról szóltak a sajtóban megjelent hírek, hogy a Kormány végre

meghallgatja a szakma segítségkérését és „ment őövet” dob számukra azzal, hogy a bizonyo s

termékek áfáját 5 százalékra csökkenti . Kaptam is az alkalmon és írásban fordultam Önhöz ,

hangot adva — immáron nagyon sokadszorra — a Jobbik azon törekvésének, hog y

Magyarországon MINDEN alapvető élelmiszer áfáját csökkentsük 5 %-ra . Önök ettő l

továbbra is elzárkóznak. A rendszer pedig nem követeli a fokozatosságot, hiszen a sertéshú s

esetében bevált a csökkentés . A gazdaság ezen szegmense fehéredett és a fogyasztás i s

megugrott . Ugyanerre van szüksége a tej ágazatnak is . Sőt, tovább megyek, minden

agráriumhoz kötődő ágazatnak. ' Nem mellékes, hogy a baromfik fogyasztása ezzel szemben



erősen visszaesett . Éppen ezért mondjuk, hogy csak egységes csökkentéssel, korrekt módon,

az egyenlő versenykörülmények betartásá mellett lehet radikális áfacsökkentésről beszélni .

Visszakanyarodva a tejágazatra, az említett K/8842 . számú írásbeli kérdésemre Ön a z

alábbi választ adta : „A felmerült áfacsökkentésre vonatkozó javaslatok mindegyiké t

megvizsgáljuk, ugyanakkor jelezném, hogy az UHT tejek áfa kulcsának csökkentésér e

vonatkozóan semmilyen hivatalos kormányzati döntés nincs.” Így már rögtön érthető is, hogy

miért szervez újra demonstrációkat a Tej Szakmaközi Szervezet és Terméktanács . Pedig

igazán nagy szükség lenne a változásra, mert a felvásárlási áron jelenleg 20-35 forinto t

buknak a termelők, miközben versenyezniük kell - a valószínű leg áfacsalt - import tejekkel ,

melyeket azon a nagykereskedelmi áron lehetetlen még előállítani is, nem hogy mé g

utaztatni . . .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

- Mikor kerülhet napirendre az alapvető élelmiszerek — így minden tejtermék — áfájána k

5 százalékra csökkentése?

- Milyen stratégiával rendelkezik a Kormány az áfacsalt import tejek dömpingjéne k

csillapítására, megszüntetésére ?

- Hogyan kívánják megmenteni a magyar tejtermel őket?

- Miként kívánják elérni, hogy a boltok polcain többségben a magyar tejek legyene k

elérhetőek?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . április 11 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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